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Protokoll fra årsmøtet 30. oktober 2022 
Årsmøtet ble avholdt i Sogn Hagekolonis felleshus 

Til stede: I utgangspunktet 86 stemmeberettigede kolonister 

6 fullmakter ble fremlagt. Til sammen 92 stemmeberettigede. 

Antallet stemmeberettigede økte med 1 under møtet, før pause. 

Flere stemmeberettigede kolonister forlot møtet underveis. 

 

 

A) Åpning og konstituering.  
Styreleder ønsket alle velkommen til møtet. 

Dagsorden og innkalling ble godkjent 

Punkt om budsjettet flyttet til punkt g), var feilplassert under punkt d) i utsendt materiale.  

 

Det ble deretter avholdt ett minutts stillhet for kolonister som døde i perioden 28.10 2021 til 30.10.2022. 
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B) Valg av dirigenter, referenter, tellekorps og to medlemmer 
til å undertegne protokollen. 
Brynjar Bjerkem P50 og Christina Aar P94 ble valgt til dirigenter 

Cristina Myrebøe P199 ble valgt til protokollfører 

Gun-Bente Johansen P18, Håvard Lunnan P121 og Thorbjørn Schou Hansen P176 ble valgt til tellekorps 

Eva Elisabeth Andersen, P64 og Leidolv Magelssen, P132 ble valgt til å underskrive protokollen. 

 

Forslag til forretningsorden: 

• Alle som ønsker ordet, viser stemmeseddel med synlig nummer. 
• Alle som skal ha ordet må tale fra tilvist talerstol.  
• Ingen kan ta ordet flere enn to ganger til samme sak. 
• Første gang 3 minutter, andre gang 2 minutter. 
• Forslagsstiller kan holde første innlegg inntil 5 minutter, deretter andre gang 2 minutter. 
• Ingen replikker. 
• Endringsforslag må leveres til dirigentbordet skriftlig før strek er satt. 
• Strek settes av dirigentene. 

Forretningsordenen ble vedtatt. 

  



Forseglet av

Posten Norge

Dokumentet er signert digitalt av:

•   Magelssen, Leidolv Røv (05.08.1968), 11.12.2022 
•   Andersen, Eva Elisabeth (29.07.1956), 16.12.2022

Side 3 av 14 

 

C) Styrets og komiteenes rapporter 
Styrets årsrapport ble deretter gått igjennom ved at overskriftene ble lest opp og forsamlingen spurt om 
det var kommentarer eller spørsmål. 

Spørsmål til styrets og komiteenes rapporter: 

• Spørsmål: På side 3 under punktet «styrets arbeid» står «søknader om fritak og div fra kolonister» 
under saker som er behandlet på styremøter: fritak fra hva? 

• Svar: De som har hatt parsell i 30 år sammenhengende og over 67 år kan søke om fritak fra 
plikttjeneste. (I vedtektene for Sogn Hagekoloni heter det at man må ha hatt parsell i 25 år 
sammenhengende og ha fylt 67 år, samt at parsellen benyttes av én generasjon.) 

 
• Spørsmål: Under samme punkt står det «Søknader om økonomisk støtte». Har hagen søkt om og fått 

økonomisk støtte i 2022? 
• Svar: Det ble søkt om og fått midler fra Oslo krets av norsk kolonihageforbund, fra Oslo kommune og 

fra Sparebankstiftelsen DnB. 
• Spørsmål: Kan setningen «kjøring og parkering innenfor bommene» under samme punkt endres til 

«kjøring og parkering innenfor arealet til kolonihagen»? 
• Svar: styrets årsrapport viser til saker som er behandlet, og tekst blir derfor ikke endret. 
 
Rapport fra omsetningskomiteen: 

Navn på nye parselleiere i 2019, 2020, 2021 og 2022 ble lest opp.  

Rapport fra byggekomiteen 

Rapport fra byggekomiteen ble lest opp av Roberta Luciani 

Rapport fra ordenskomiteen: 

Parseller som ikke har fått anmerkning fra ordenskomiteen ble med i trekning om gavekort. Vinnere var 
Olaf Aagedal, P78, Stig Ole Sandnes, P167 og Jorunn Arnesen P171. 

• Spørsmål til årsrapport filmklubben: Er det mulig å opprette en digital kalender med booking av huset 
og en kalender på nett hvor aktiviteter publiseres? 

• Svar: Dette er ikke stilt som eget forslag til årsmøtet. Forslaget går videre til neste styre. 
 

Utover dette var det ingen kommentarer til årsrapporten, og den ble tatt til etterretning.  

  



Forseglet av

Posten Norge

Dokumentet er signert digitalt av:

•   Magelssen, Leidolv Røv (05.08.1968), 11.12.2022 
•   Andersen, Eva Elisabeth (29.07.1956), 16.12.2022

Side 4 av 14 

 

D) Årsregnskap med revisors beretning 
Budsjett flyttet til punkt G 

Det ble ikke stilt spørsmål til regnskapet 

Vedtak: Årsregnskapet ble godkjent. 

E) Innkomne saker/forslag 
Forslag 1: NY KOMITE 
Forslagsstiller: Asbjørn Moe P153 
Nytt / endring = rød tekst Begrunnelse = blå tekst 
 
Det opprettes en Solcellekomite som lager regler for størrelse, utforming og plassering mv av 
solcellepaneler i Sogn hagekoloni. 
Regler er klar til bruk 1. april 2023. Komiteen veileder parselleiere og videresender søknader til 
Byggekomiteen eller evt avslår søknader. 
 
Begrunnelse: En slik komite er nødvendig for å komme i gang med bruk av solcellepaneler i hagekolonien 
på en rask og ryddig måte. 
 
Styrets innstilling: Styret støtter intensjonen i forslaget, og foreslår følgende justering: Styret får fullmakt 
til å nedsette en arbeidsgruppe som arbeider med solceller og utforme mandat for gruppen. Utkast til 
regler utarbeides i løpet av våren 2023 og vurderes av styret. 
 
Forslagsstiller trakk i møtet opprinnelig forslag 1 og 5 til fordel for styrets forslag 1. 
 
Endringsforslag fra Ingrid Grundt, P1: Styret får fullmakt til å nedsette en arbeidsgruppe som arbeider 
med solceller og utforme mandat for gruppen. Utkast til regler utarbeides i løpet av våren 2023 og 
vurderes av styret og til slutt av årsmøtet, eventuelt et ekstraordinært årsmøte 
 
Vedtak: Innkommet endringsforslag ble enstemmig vedtatt  
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Forslag 2: Endringer i §2.1.3: 
Forslagsstiller: Asbjørn Moe P153 
Nytt / endring = rød tekst Begrunnelse = blå tekst 
 
§ 2.1.3. Bålbrenning er ikke tillatt. 
 
Endres til: 
 
§ 2.1.3. Bålbrenning er ikke tillatt, men rentbrennende bålpanne kan brukes, dog minst 4 m fra 
nabogrense. 
 
Begrunnelse: Det er trivelig å samles ute rundt en åpen flamme. Rentbrennende bålpanner minker 
brannfaren og er allment akseptert. 
En rentbrennende bålpanne fyrer i tillegg på avgass, slik at det meste av røyken forsvinner. Utformingen 
på disse gjør at røyken går rett opp, og ikke utover slik vi er vant til. Se f eks: Rentbrennende bålpanner fra 
Frost: Effektiv varme! | Hjem Og Hage 
 
Styrets innstilling: Styret støtter ikke forslaget. Brannfaren vurderes som større enn brannfare for grill. 

Vedtak: Forslaget ble ikke vedtatt 
 
 

Forslag 3: Bod 
Forslagsstiller: Asbjørn Moe P153 
 
Nytt / endring = rød tekst Begrunnelse = blå tekst 
 
§ 2.2.3. Hytte med bod skal ikke være større enn 32m2 målt på bunnsvill. Bod skal være bygd eller være 
oppstilt i sammenheng med hytta, og skal være adskilt fra denne med hel vegg. Bod skal være i samme stil 
og materiale som hytta. Maksimum høyde på hytta må ikke overstige 4 meter målt fra eksisterende 
terrengs høyeste punkt, målt ved fundament. Terrenget skal ikke heves i forbindelse med nybygg. 
 
Endres til : 
 
§ 2.2.3. Hytte med bod skal ikke være større enn 32m2 målt på bunnsvill. Bod skal være bygd eller være 
oppstilt i sammenheng med hytta eller annen bygning på tomta, f eks lysthus eller veksthus, og skal være 
adskilt fra den andre bygningen med hel vegg. Bod skal være i samme stil og materiale som tilliggende 
bygning. Maksimum høyde på hytta må ikke overstige 4 meter målt fra eksisterende terrengs høyeste 
punkt, målt ved fundament. Terrenget skal ikke heves i forbindelse med nybygg. 
 
Begrunnelse: Endringen gir mulighet til å plassere bodarealet hvor parselleieren finner det 
hensiktsmessig. Det er parseller som ikke har bod, og hvor det ikke er greit å lage bod i tilknytning til 
hytta. 
 
Styrets innstilling: Styret støtter ikke forslaget – det er vanskelig å se for seg hva som kan komme av 
søknader til byggekomiteen med disse reglene. 

Tilleggsforslag fra byggekomiteen fremmet i møtet:  

Saken utsettes, slik at byggekomiteen kan vurdere mulighetene til både utforming og plassering av bod i 
sammenheng med annen bebyggelse. 
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Vedtak: Tilleggsforslaget fra byggekomiteen ble vedtatt. Saken utsatt. 
 

Forslag 4: (2.7) Mål for gjerder 
Forslagsstiller: Asbjørn Moe P153 
Nytt / endring = rød tekst Begrunnelse = blå tekst 
 
Det er fastsatt mål for gjerdesprosser mv i Sogn hagekoloni. Disse er tilgjengelig via denne lenken: 
https://www.sognhagekoloni.no/uploads/5/3/2/3/53236805/gjerdemål.pdf 
 
Endres til: 
 
Det er fastsatt mål for gjerdesprosser mv i Sogn hagekoloni. Disse er tilgjengelig via denne lenken: 
https://www.sognhagekoloni.no/uploads/5/3/2/3/53236805/gjerdemål.pdf 
 
Ved grense mot naboparsell kan det settes opp et lett hundegjerde av netting, maks høyde 60 cm. Gjerdet 
kan plasseres i nabogrensen om begge naboer er enige. 
Hvis ikke må det plasseres på egen parsell, minst 1 m innenfor grensen til naboparsellen. 
 
Begrunnelse: Hunder og katter og andre husdyr trives best ved å gå fritt, ikke i bånd. Et gjerde vil øke 
muligheten for at dyret holder seg "hjemme". 
 

Styrets innstilling: Styret anser at dagens praksis og vedtekter dekker dette behovet godt. 

Vedtak: Forslaget ble ikke vedtatt 

 
Forslag 5: Solcellepanel, nye regler 
Forslagsstiller: Asbjørn Moe P153 
Nytt / endring = rød tekst Begrunnelse = blå tekst 
 
Solcellepaneler for produksjon av strøm og for drift av ventilasjon (solventilator) mv er tillatt. Type og 
plassering må godkjennes. 
 
Begrunnelse: Solenergi er grønn energi, den er billig og gir lite miljøforurensning. Det er ikke bare strøm 
som kan produseres, men sola kan varme opp luft som blåses inn i hytta, og en solventilator gir bedre 
inneklima. Paneler bør nok plasseres på vegg eller tak, ikke frittstående, men komiteen må lage reglene i 
samarbeid med Byggekomiteen. 
Kanskje kan vi på sikt bli kvitt lysstolpene og ledningsnettet i hagen også? 
 

Styrets innstilling: viser til innstilling for forslag 1 – dette dekkes av den foreslåtte arbeidsgruppen 

Vedtak: Forslaget blir behandlet som del av vedtak under forslag 1 
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Forslag 6: Arbeidsgruppe for organisering av oppgaver 
Forslagsstiller: Valgkomiteen 

Valgkomiteen har erfart at de fleste nå kvier seg for å ta styreverv, og mange ønsker ikke gjenvalg etter én 
periode i styret. De viser til arbeidsmengden som i dag følger med alle styreverv. Med 2025 for døren har 
styret viktige oppgaver foran seg, samtidig har styret mange praktiske oppgaver som handler om drift av 
hagen. Valgkomiteen mener at å flytte praktisk ansvar for lagsarbeid ut av styret kan være en løsning for å 
avlaste styret. Styret kan da fortsatt ha et overordnet ansvar, men ikke ansvar for gjennomføring av 
arbeidsøkter. Valgkomiteen foreslår for årsmøtet: 
 
Styret oppnevner vinteren 2022/2023 en arbeidsgruppe som får i oppgave å lage et forslag for styret for 
hvordan flytte praktisk ansvar for lagsarbeid ut av styret. Dette vurderes og tilpasses av styret for et 
prøveår sesongen 2023, for deretter å danne underlag for styreforslag til årsmøtet 2023 til varig løsning. 
Det legges til grunn at forslaget også må gi styret handlingsrom for å organisere arbeidet på en måte som 
er hensiktsmessig. 
 
Styrets innstilling: Styret støtter forslaget, med følgende endring: 

Styret oppnevner vinteren 2022/2023 en arbeidsgruppe som får i oppgave å lage et forslag for styret for 
hvordan organisere lagsarbeid og andre fellesoppgaver innen 1.8.2023. Styret gir arbeidsgruppa mandat. 
Det legges til grunn at forslaget også må gi styret handlingsrom for å organisere arbeidet på en måte som 
er hensiktsmessig. 

Valgkomiteen trakk i møtet sitt forslag til fordel for styrets. 

Vedtak: Styrets forslag ble vedtatt 
 

Forslag 7: Utvidelse av Omsetningskomiteen 
Forslagsstiller: Valgkomiteen 

Omsetningskomiteen har foreslått for valgkomiteen og utvide til å bestå av tre medlemmer, mot dagens 
to. Dette bunner i erfart stor arbeidsmengde i 2022. Valgkomiteen foreslår: Årsmøtet vedtar å utvide 
Omsetningskomiteen til tre medlemmer, mot dagens to. Årsmøtet kan foreslå og vedta hvem det tredje 
komitemedlemmet skal være, subsidiært gi styret i mandat å oppnevne et tredje medlem for sesongen 
2023. 

Styrets innstilling: Styret støtter forslaget. 

Vedtak: Forslaget ble vedtatt 

 

Valgkomiteen har så langt fått interessemelding fra 3 interessenter 

Tilleggsforslag fra valgkomiteen:  

Valgkomiteen foreslår for årsmøtet å lage en innstilling til styret for et tredje medlem valgt fra de tre 
interessentene, for styret å ta endelig avgjørelse. Alternativt, om forslaget faller så gjennomføres det 
votering mellom kandidatene under årsmøtet. 

Vedtak: Tilleggsforslaget ble vedtatt. Valgkomiteen innstiller og styret beslutter hvem som går inn som 
tredje medlem i Omsetningskomiteen. 
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Forslag 8: Parkeringsbestemmelser for Sogn Hagekoloni 
Forslagsstiller: Styret 
 

Innledning: 

• Sogn hagekoloni disponerer p.t. 126 parkeringsplasser for bil og et antall plasser for mc/scooter. 
Det er i tillegg etablert en hcp-plass for gjester med offentlig godkjent hcp-bevis ved Kiwi-porten. 

• Styret oppnevner parkeringskomité som rapporterer til styret. Oppgavene til parkeringskomitéen 
er beskrevet i egen instruks. 

• Årsmøtet fastsetter avgift for leie av parkeringsplass. Faktura sendes ut av kasserer innen 
utgangen av mai hvert år. 

• Parkering i kolonihagen utenfor oppmerkede og tildelte plasser tillates ikke. Midlertidig, kortvarig 
parkering i forbindelse med av- og pålasting, transport av syke og funksjonshemmet kan skje når 
det ikke er til hinder for øvrig ferdsel. 

• Dobbeltparkering på parkeringsplass tillatelse ikke. MC/scooter skal stå på særskilt plass for slike 
kjøretøy. 

Tildeling: 

• Parselleier som ønsker parkeringsplass må sende skriftlig søknad til parkeringskomitéen. 
• Parkeringskomitéen tildeler parkeringsplass, basert på ventelisten. Dette kan fravikes i særlige 

tilfeller og avgjøres av styret etter begrunnet søknad. 
• Ved tildeling må det fremlegges kopi/bilde av vognkort for kjøretøy, som dokumentasjon på 

eierforhold. Kjøretøyet kan kun være registrert på parselleier, dennes ektefelle eller samboer med 
samme bostedsadresse. Leasingbil eller bil i arbeidsgivers navn godtas, såfremt det kan 
dokumenteres at bilen disponeres av minst en av de ovenfor nevnte. 

• Den kan kun tildeles 1 parkeringsplass for bil pr. parsell. Tildelt parkeringsplass følger ikke med 
parsellen ved eierskifte. 

• Klage på tildeling foretatt av parkeringskomitéen må rettes til styret. Styret fatter endelig vedtak i 
saken. 

• Ved ønske om å bytte allerede tildelt plass til en annen kan det søkes skriftlig til 
parkeringskomitéen om dette. 

• Parkeringskomitéen har rett til å bytte eller tildele annen parkeringsplass dersom 
parkeringsforholdene tilsier dette. 

Bruk: 

• Tildelt parkeringsplass er reservert for parselleiers kjøretøy i tidsrommet 1. april til 31. oktober. I 
dette tidsrom plikter parselleier å vedlikeholde plassen. 

• Kortvarig utlån tillates, men ikke fremleie. 
• Parkeringsplassen skal ikke brukes som oppstilling for ubenyttede biler, tilhengere ol., heller ikke 

til vinterlagring for bil. 

 

Kontroll: 

• Parkeringskomitéen foretar jevnlig kontroll av parkeringsområdene med tanke på tilstand og 
bruk. 

• Parkeringskomitéen innhenter regelmessig og minst hvert 3. år kopi/bilde av vognkort fra 
parselleiere som er tildelt parkeringsplass for kontroll av fortsatt eierforhold. 
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• Ved avvik fra parkeringsbestemmelsene foretas det henvendelse fra parkeringskomitéen til 
parselleier, slik at forholdet kan rettes. Ved gjentatte avvik sendes saken til styret for videre 
behandling. 

Sanksjoner: 

• Ved gjentatte avvik fra parkeringsbestemmelsene kan styret beslutte inndragning av tildelt 
parkeringsplass. 

• Parkeringsavgift som ikke er innbetalt innen senest 1 mnd. etter forfall medfører inndragning av 
tildelt parkeringsplass. 

Det ligger to utgaver av parkeringsbestemmelsene på hagens hjemmesider. Disse er samlet, ryddet i, 
presisert og utvidet, slik at det som gjaldt før dette årsmøtet, er bestemmelsene som ble vedtatt på 
årsmøte 27. oktober 2019. 

Tilleggsforslag, levert skriftlig, men mangler navn og parsellnummer: Det kan søkes om å bruke 
parkeringsplass i en kort periode om vinteren. 

Tilleggsforslag, Steinar Grande P24: endring i parkeringsbestemmelser utsettes til neste år 

Tilleggsforslag, Steinar Grande P24: internt bytte gjøres av styret, ikke av parkeringskomiteen 

Vedtak: Det fremlagte forslaget ble ikke vedtatt.  
Tilleggsforslag fra Steinar Grande, P24 ble vedtatt: Behandling av forslag til endringer utsettes til neste 
år. 
 

Forslag 9: Økning av årsavgift 
Forslagsstiller: Styret 
 

Årsavgiften økes fra kr. 9300,- pr. år til kr. 9800,- pr. år. 

Begrunnelse: Jordleie, vann- avløp og renovasjonsavgiftene har økt med 5,4 % fra juli 2022. Det vil bli en 
ny økning på jordleien også for 2023.  

Fellesstrøm har hatt en stor økning, prisene vil ikke gå nevneverdig ned i 2023. 

Stemmer for: 43 

Stemmer mot: 34 

Vedtak: Forslaget ble vedtatt 

 

Forslag 10 Økning av parkeringsavgift 
Forslagsstiller: Styret 
 

Parkeringsavgift økes fra kr 1200 til kr 1500 

Begrunnelse: Generell prisoppgang. Pris for parkering er fortsatt meget godt under markedspris 

Vedtak: Forslaget ble vedtatt 
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Forslag 11: Økning av fellesutgifter strøm 
Forslagsstiller: Styret 
 

Fellesutgifter strøm økes fra kr 600 pr år til kr 1000 pr år 

Begrunnelse: Strøm har blitt betraktelig dyrere 

Vedtak: Forslaget ble vedtatt 

 
Forslag 12: Prioritering av barnefamilier ved omsetning av parseller 
Forslagsstiller: Styret 
 

Styret foreslår at familier med barn som er 8 år eller yngre prioriteres ved 50% av tildelingene av hytter 
sesongen 2023. 

Begrunnelse: Styret støtter Omsetningskomiteens rapport og anbefaling om at det vil være positivt å få 
inn flere yngre barn i Sogn Hagekoloni. 

Vedtak: Forslaget ble vedtatt 

 
Forslag 13: Økning av utleiepris for Felleshuset 
Forslagsstiller: Styret 
 

Priser fastsatt av årsmøtet, sist endret 27.10.2019. 

Nåværende Priser: 

• Intern leie er 750,- for inntil 4 timer, deretter 1250,-. Ved ønske om tilgang til lokalet for 
forberedelse og pynting mv dagen før fra kl. 17.00, er den samlede prisen 1750,-. 

• For eksterne er prisen 3000,- for inntil 4 timer, og 6000,- for leie utover 4 timer. Ved ønske om 
tilgang til lokalet for forberedelse og pynting mv dagen før fra kl. 17.00, er den samlede 
prisen 7500,-. 

• For "naboleie" (For nærliggende institusjoner og organisasjoner) er prisen kr 3000 ved leie fra 
13.00 og ut dagen/kvelden, og kr. 6000 om huset først frigis neste dag kl. 12.00. 

Forslag til nye priser: 

• Intern leie økes fra 750,- til 1000,- for inntil 4 timer, deretter økes fra 1250,- til 1500,-. Ved ønske 
om tilgang til lokalet for forberedelse og pynting mv dagen før fra kl. 17.00, økes den samlede 
prisen fra 1750,- til 2000,-. 

• For eksterne er prisen som økes fra 3000,- til 3500,- for inntil 4 timer, og fra 6000,- 7000,- for leie 
utover 4 timer. Ved ønske om tilgang til lokalet for forberedelse og pynting mv dagen før fra kl. 
17.00, økes den samlede prisen fra 7500,- til 8500-. 

• For «naboleie» (For nærliggende institusjoner og organisasjoner) økes prisen fra 3000,- til kr 
3250,- ved leie fra 13.00 og ut dagen/kvelden, økes fra 6000,- til kr. 6500,- om huset først frigis 
neste dag kl. 12.00. 



Forseglet av

Posten Norge

Dokumentet er signert digitalt av:

•   Magelssen, Leidolv Røv (05.08.1968), 11.12.2022 
•   Andersen, Eva Elisabeth (29.07.1956), 16.12.2022

Side 11 av 14 

 

Begrunnelse: 

Strømpriser og andre kostnader har økt. Utleie medfører slitasje på Felleshuset, og hagen har behov for 
midler til regelmessig vedlikehold og fornyelse av lokalene, inkl. Kjøkkenutstyr. 

Vedtak: Forslaget ble vedtatt 

 

Forslag 14: Gråvann 
Forslagsstiller: Styret 
 

Sogn hagekoloni velger å utsette arbeid med forbedret gråvannshåndtering til etter ny kontrakt med 
kommunen er signert. Hagen ber Oslokretsen ved dennes årsmøte om å stille gråvanns-saken i bero. 

Begrunnelse: Sogn hagekoloni har ikke fått til noen ordning for verken gråvann eller spillvann enda. Det er 
skepsis til å gå inn på store kostbare prosjekter før ny avtale med kommunen er klar. 

Rodeløkka hagekoloni har fattet et liknende vedtak av samme årsak. 

Endringsforslag fra Bente Mogård, P178: Sogn hagekoloni velger å fortsette utredningsarbeid med 
forbedret gråvannshåndtering fram mot ny kontrakt med kommunen 

Vedtak: Endringsforslaget ble vedtatt 

 
Forslag 15: Kontrakt 2025 
Forslagsstiller: Styret 
 

Oslo Krets av NKHF innen 30.6 2023 underretter Oslo kommune at vi i henhold til leiekontraktens punkt 4 
som leietaker ønsker fortsettelse av leieforholdet og ber om kontrakt etter samme vilkår som tidligere. Vi 
er tjent med enkel ordlyd, for slik å ikke invitere til diskusjon om eventuelle nye vilkår og eventuelle ulike 
vilkår for forskjellige hager. 30.6 er to år før dagens kontrakt løper ut. Vi må gjerne be om forlengelse med 
50 år, argumentere for forutsigbarhet for investeringer, med mer. 

Vedtak: Forslaget ble vedtatt 

 

Forslag 16: Utvidelse av fellesarbeidstimer fra 12t til 13t i året per parsell 

Forslagsstiller: Styret 
 

Forslag til vedtak: Antall fellesarbeidstimer økes fra 12 til 13 timer pr. Pr. Parsell. 

Begrunnelse: Det er mye å gjøre. Det koster stadig mer å leie inn tjenester, for å unngå dette bør 
arbeidstimene utvides 

Vedtak: Forslaget ble vedtatt 
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F) Fastsettelse av honorarer 
Honorarer foreslås uendret for 2022/2023 

Vedtak: Honorarer er uendret for 2022/23 
 

G) Budsjett 
 
Styret la fram forslag til budsjett for 2023.  Budsjettet er lagt opp under forutsetning av godkjenning av de 
foreslåtte økninger i avgifter. Disse ble alle vedtatt tidligere i årsmøtet.  
 
Endringsforslag fra Cathrine Magelssen, P132: Barne- og ungdomskomiteen øremerkes i budsjettet med 
kr 5000 i året 2022/2023 
 

Vedtak: Budsjettet ble vedtatt med endringsforslaget.  
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H) Valg 
Valg foretatt med akklamasjon.  

Sammensetningen ser for det nye styret og de årsmøteoppnevnte komiteer ser derved slik ut: 

Styremedlemmer   
Leder Torill Kongsrud P22 
Nestleder Bente Mogård P178 
Kasserer  Hallvard Julseth P179 
Sekretær Cristina Myrebøe P199 
Medlem Jane Johnsen  P147 
Medlem Tone Fridheim  P118 
Medlem Ragnhild Nordvik P201 
Varamedlem Olaf Aagedal P78 
Varamedlem Laurent Quintard P120 
   
Revisorer     
Revisor Tove Mette Emdal P42 
Revisor Sepp Mantel P106 
1.vara Anne Lise Arnesen P25 
2. vara  Anne Hansen   P114 
   
Byggekomiteen   
Medlem Roberta Luciani P62 
Medlem  Tove Elisabeth Nicolaisen P47 
   
Omsetningskomiteen   
Medlem Arnfinn Almås P31 
Medlem  Isa-Heid Sørensen P145 
Nytt medlem oppnevnes 
av styret 

  

   
Takstkomiteen   
Leder Kari Lauman P200 
Medlem  Bjarte Aarseth  P115 
Medlem Annelise Johnsen P95 
   
Ordenskomiteen   
Medlem Rune Arneberg P141 
Medlem Grete Liberg  P104 
Medlem Guri Svendsen  P125 
Medlem Håvard Lunnan P121 

 

Det kom ingen benkeforslag. Valgkomiteens innstilling ble vedtatt 
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Valgkomite for 2022: 

Styrets forslag til valgkomité:  

Brynjar Bjerkem P50, (gjenvalg) Kari-Lotte Sollesnes, P109 (gjenvalg) og Gun Bente Johansen, P18. 
(gjenvalg) 

Vedtak: Styrets forslag til valgkomite ble vedtatt. 

 

--------0000000-------- 

 

Leder takket vaktmestrene for innsatsen gjennom hele året. De var ikke til stede, og får tilsendt gavekort. 

Bjørn Sundby slutter som vaktmester. 

Nestleder takket avtroppende styremedlemmer: Kristian Millstein, Hilde Walsø, Svein Ballo, Inger-
Johanne Dahlseng, Ragnar Leine. 

Nestleder takket også Renate Runar, som har stilt opp på mye, spesielt for Lille Café. 

Takk også til Aksel Otto Bull, som har gjort en innsats for takstkomiteen i mange år.  

Alle mottok eller vi få tilsendt gavekort. 

 

 

 

 

 

 

 

Dato:  Dato: 
   
   

Eva Elisabeth Andersen P64  Leidolv Magelssen P132 
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Protokoll fra årsmøtet 30. oktober 2022 
Årsmøtet ble avholdt i Sogn Hagekolonis felleshus 


Til stede: I utgangspunktet 86 stemmeberettigede kolonister 


6 fullmakter ble fremlagt. Til sammen 92 stemmeberettigede. 


Antallet stemmeberettigede økte med 1 under møtet, før pause. 


Flere stemmeberettigede kolonister forlot møtet underveis. 


 


 


A) Åpning og konstituering.  
Styreleder ønsket alle velkommen til møtet. 


Dagsorden og innkalling ble godkjent 


Punkt om budsjettet flyttet til punkt g), var feilplassert under punkt d) i utsendt materiale.  


 


Det ble deretter avholdt ett minutts stillhet for kolonister som døde i perioden 28.10 2021 til 30.10.2022. 
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B) Valg av dirigenter, referenter, tellekorps og to medlemmer 
til å undertegne protokollen. 
Brynjar Bjerkem P50 og Christina Aar P94 ble valgt til dirigenter 


Cristina Myrebøe P199 ble valgt til protokollfører 


Gun-Bente Johansen P18, Håvard Lunnan P121 og Thorbjørn Schou Hansen P176 ble valgt til tellekorps 


Eva Elisabeth Andersen, P64 og Leidolv Magelssen, P132 ble valgt til å underskrive protokollen. 


 


Forslag til forretningsorden: 


• Alle som ønsker ordet, viser stemmeseddel med synlig nummer. 
• Alle som skal ha ordet må tale fra tilvist talerstol.  
• Ingen kan ta ordet flere enn to ganger til samme sak. 
• Første gang 3 minutter, andre gang 2 minutter. 
• Forslagsstiller kan holde første innlegg inntil 5 minutter, deretter andre gang 2 minutter. 
• Ingen replikker. 
• Endringsforslag må leveres til dirigentbordet skriftlig før strek er satt. 
• Strek settes av dirigentene. 


Forretningsordenen ble vedtatt. 
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C) Styrets og komiteenes rapporter 
Styrets årsrapport ble deretter gått igjennom ved at overskriftene ble lest opp og forsamlingen spurt om 
det var kommentarer eller spørsmål. 


Spørsmål til styrets og komiteenes rapporter: 


• Spørsmål: På side 3 under punktet «styrets arbeid» står «søknader om fritak og div fra kolonister» 
under saker som er behandlet på styremøter: fritak fra hva? 


• Svar: De som har hatt parsell i 30 år sammenhengende og over 67 år kan søke om fritak fra 
plikttjeneste. (I vedtektene for Sogn Hagekoloni heter det at man må ha hatt parsell i 25 år 
sammenhengende og ha fylt 67 år, samt at parsellen benyttes av én generasjon.) 


 
• Spørsmål: Under samme punkt står det «Søknader om økonomisk støtte». Har hagen søkt om og fått 


økonomisk støtte i 2022? 
• Svar: Det ble søkt om og fått midler fra Oslo krets av norsk kolonihageforbund, fra Oslo kommune og 


fra Sparebankstiftelsen DnB. 
• Spørsmål: Kan setningen «kjøring og parkering innenfor bommene» under samme punkt endres til 


«kjøring og parkering innenfor arealet til kolonihagen»? 
• Svar: styrets årsrapport viser til saker som er behandlet, og tekst blir derfor ikke endret. 
 
Rapport fra omsetningskomiteen: 


Navn på nye parselleiere i 2019, 2020, 2021 og 2022 ble lest opp.  


Rapport fra byggekomiteen 


Rapport fra byggekomiteen ble lest opp av Roberta Luciani 


Rapport fra ordenskomiteen: 


Parseller som ikke har fått anmerkning fra ordenskomiteen ble med i trekning om gavekort. Vinnere var 
Olaf Aagedal, P78, Stig Ole Sandnes, P167 og Jorunn Arnesen P171. 


• Spørsmål til årsrapport filmklubben: Er det mulig å opprette en digital kalender med booking av huset 
og en kalender på nett hvor aktiviteter publiseres? 


• Svar: Dette er ikke stilt som eget forslag til årsmøtet. Forslaget går videre til neste styre. 
 


Utover dette var det ingen kommentarer til årsrapporten, og den ble tatt til etterretning.  
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D) Årsregnskap med revisors beretning 
Budsjett flyttet til punkt G 


Det ble ikke stilt spørsmål til regnskapet 


Vedtak: Årsregnskapet ble godkjent. 


E) Innkomne saker/forslag 
Forslag 1: NY KOMITE 
Forslagsstiller: Asbjørn Moe P153 
Nytt / endring = rød tekst Begrunnelse = blå tekst 
 
Det opprettes en Solcellekomite som lager regler for størrelse, utforming og plassering mv av 
solcellepaneler i Sogn hagekoloni. 
Regler er klar til bruk 1. april 2023. Komiteen veileder parselleiere og videresender søknader til 
Byggekomiteen eller evt avslår søknader. 
 
Begrunnelse: En slik komite er nødvendig for å komme i gang med bruk av solcellepaneler i hagekolonien 
på en rask og ryddig måte. 
 
Styrets innstilling: Styret støtter intensjonen i forslaget, og foreslår følgende justering: Styret får fullmakt 
til å nedsette en arbeidsgruppe som arbeider med solceller og utforme mandat for gruppen. Utkast til 
regler utarbeides i løpet av våren 2023 og vurderes av styret. 
 
Forslagsstiller trakk i møtet opprinnelig forslag 1 og 5 til fordel for styrets forslag 1. 
 
Endringsforslag fra Ingrid Grundt, P1: Styret får fullmakt til å nedsette en arbeidsgruppe som arbeider 
med solceller og utforme mandat for gruppen. Utkast til regler utarbeides i løpet av våren 2023 og 
vurderes av styret og til slutt av årsmøtet, eventuelt et ekstraordinært årsmøte 
 
Vedtak: Innkommet endringsforslag ble enstemmig vedtatt  
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Forslag 2: Endringer i §2.1.3: 
Forslagsstiller: Asbjørn Moe P153 
Nytt / endring = rød tekst Begrunnelse = blå tekst 
 
§ 2.1.3. Bålbrenning er ikke tillatt. 
 
Endres til: 
 
§ 2.1.3. Bålbrenning er ikke tillatt, men rentbrennende bålpanne kan brukes, dog minst 4 m fra 
nabogrense. 
 
Begrunnelse: Det er trivelig å samles ute rundt en åpen flamme. Rentbrennende bålpanner minker 
brannfaren og er allment akseptert. 
En rentbrennende bålpanne fyrer i tillegg på avgass, slik at det meste av røyken forsvinner. Utformingen 
på disse gjør at røyken går rett opp, og ikke utover slik vi er vant til. Se f eks: Rentbrennende bålpanner fra 
Frost: Effektiv varme! | Hjem Og Hage 
 
Styrets innstilling: Styret støtter ikke forslaget. Brannfaren vurderes som større enn brannfare for grill. 


Vedtak: Forslaget ble ikke vedtatt 
 
 


Forslag 3: Bod 
Forslagsstiller: Asbjørn Moe P153 
 
Nytt / endring = rød tekst Begrunnelse = blå tekst 
 
§ 2.2.3. Hytte med bod skal ikke være større enn 32m2 målt på bunnsvill. Bod skal være bygd eller være 
oppstilt i sammenheng med hytta, og skal være adskilt fra denne med hel vegg. Bod skal være i samme stil 
og materiale som hytta. Maksimum høyde på hytta må ikke overstige 4 meter målt fra eksisterende 
terrengs høyeste punkt, målt ved fundament. Terrenget skal ikke heves i forbindelse med nybygg. 
 
Endres til : 
 
§ 2.2.3. Hytte med bod skal ikke være større enn 32m2 målt på bunnsvill. Bod skal være bygd eller være 
oppstilt i sammenheng med hytta eller annen bygning på tomta, f eks lysthus eller veksthus, og skal være 
adskilt fra den andre bygningen med hel vegg. Bod skal være i samme stil og materiale som tilliggende 
bygning. Maksimum høyde på hytta må ikke overstige 4 meter målt fra eksisterende terrengs høyeste 
punkt, målt ved fundament. Terrenget skal ikke heves i forbindelse med nybygg. 
 
Begrunnelse: Endringen gir mulighet til å plassere bodarealet hvor parselleieren finner det 
hensiktsmessig. Det er parseller som ikke har bod, og hvor det ikke er greit å lage bod i tilknytning til 
hytta. 
 
Styrets innstilling: Styret støtter ikke forslaget – det er vanskelig å se for seg hva som kan komme av 
søknader til byggekomiteen med disse reglene. 


Tilleggsforslag fra byggekomiteen fremmet i møtet:  


Saken utsettes, slik at byggekomiteen kan vurdere mulighetene til både utforming og plassering av bod i 
sammenheng med annen bebyggelse. 
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Vedtak: Tilleggsforslaget fra byggekomiteen ble vedtatt. Saken utsatt. 
 


Forslag 4: (2.7) Mål for gjerder 
Forslagsstiller: Asbjørn Moe P153 
Nytt / endring = rød tekst Begrunnelse = blå tekst 
 
Det er fastsatt mål for gjerdesprosser mv i Sogn hagekoloni. Disse er tilgjengelig via denne lenken: 
https://www.sognhagekoloni.no/uploads/5/3/2/3/53236805/gjerdemål.pdf 
 
Endres til: 
 
Det er fastsatt mål for gjerdesprosser mv i Sogn hagekoloni. Disse er tilgjengelig via denne lenken: 
https://www.sognhagekoloni.no/uploads/5/3/2/3/53236805/gjerdemål.pdf 
 
Ved grense mot naboparsell kan det settes opp et lett hundegjerde av netting, maks høyde 60 cm. Gjerdet 
kan plasseres i nabogrensen om begge naboer er enige. 
Hvis ikke må det plasseres på egen parsell, minst 1 m innenfor grensen til naboparsellen. 
 
Begrunnelse: Hunder og katter og andre husdyr trives best ved å gå fritt, ikke i bånd. Et gjerde vil øke 
muligheten for at dyret holder seg "hjemme". 
 


Styrets innstilling: Styret anser at dagens praksis og vedtekter dekker dette behovet godt. 


Vedtak: Forslaget ble ikke vedtatt 


 
Forslag 5: Solcellepanel, nye regler 
Forslagsstiller: Asbjørn Moe P153 
Nytt / endring = rød tekst Begrunnelse = blå tekst 
 
Solcellepaneler for produksjon av strøm og for drift av ventilasjon (solventilator) mv er tillatt. Type og 
plassering må godkjennes. 
 
Begrunnelse: Solenergi er grønn energi, den er billig og gir lite miljøforurensning. Det er ikke bare strøm 
som kan produseres, men sola kan varme opp luft som blåses inn i hytta, og en solventilator gir bedre 
inneklima. Paneler bør nok plasseres på vegg eller tak, ikke frittstående, men komiteen må lage reglene i 
samarbeid med Byggekomiteen. 
Kanskje kan vi på sikt bli kvitt lysstolpene og ledningsnettet i hagen også? 
 


Styrets innstilling: viser til innstilling for forslag 1 – dette dekkes av den foreslåtte arbeidsgruppen 


Vedtak: Forslaget blir behandlet som del av vedtak under forslag 1 
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Forslag 6: Arbeidsgruppe for organisering av oppgaver 
Forslagsstiller: Valgkomiteen 


Valgkomiteen har erfart at de fleste nå kvier seg for å ta styreverv, og mange ønsker ikke gjenvalg etter én 
periode i styret. De viser til arbeidsmengden som i dag følger med alle styreverv. Med 2025 for døren har 
styret viktige oppgaver foran seg, samtidig har styret mange praktiske oppgaver som handler om drift av 
hagen. Valgkomiteen mener at å flytte praktisk ansvar for lagsarbeid ut av styret kan være en løsning for å 
avlaste styret. Styret kan da fortsatt ha et overordnet ansvar, men ikke ansvar for gjennomføring av 
arbeidsøkter. Valgkomiteen foreslår for årsmøtet: 
 
Styret oppnevner vinteren 2022/2023 en arbeidsgruppe som får i oppgave å lage et forslag for styret for 
hvordan flytte praktisk ansvar for lagsarbeid ut av styret. Dette vurderes og tilpasses av styret for et 
prøveår sesongen 2023, for deretter å danne underlag for styreforslag til årsmøtet 2023 til varig løsning. 
Det legges til grunn at forslaget også må gi styret handlingsrom for å organisere arbeidet på en måte som 
er hensiktsmessig. 
 
Styrets innstilling: Styret støtter forslaget, med følgende endring: 


Styret oppnevner vinteren 2022/2023 en arbeidsgruppe som får i oppgave å lage et forslag for styret for 
hvordan organisere lagsarbeid og andre fellesoppgaver innen 1.8.2023. Styret gir arbeidsgruppa mandat. 
Det legges til grunn at forslaget også må gi styret handlingsrom for å organisere arbeidet på en måte som 
er hensiktsmessig. 


Valgkomiteen trakk i møtet sitt forslag til fordel for styrets. 


Vedtak: Styrets forslag ble vedtatt 
 


Forslag 7: Utvidelse av Omsetningskomiteen 
Forslagsstiller: Valgkomiteen 


Omsetningskomiteen har foreslått for valgkomiteen og utvide til å bestå av tre medlemmer, mot dagens 
to. Dette bunner i erfart stor arbeidsmengde i 2022. Valgkomiteen foreslår: Årsmøtet vedtar å utvide 
Omsetningskomiteen til tre medlemmer, mot dagens to. Årsmøtet kan foreslå og vedta hvem det tredje 
komitemedlemmet skal være, subsidiært gi styret i mandat å oppnevne et tredje medlem for sesongen 
2023. 


Styrets innstilling: Styret støtter forslaget. 


Vedtak: Forslaget ble vedtatt 


 


Valgkomiteen har så langt fått interessemelding fra 3 interessenter 


Tilleggsforslag fra valgkomiteen:  


Valgkomiteen foreslår for årsmøtet å lage en innstilling til styret for et tredje medlem valgt fra de tre 
interessentene, for styret å ta endelig avgjørelse. Alternativt, om forslaget faller så gjennomføres det 
votering mellom kandidatene under årsmøtet. 


Vedtak: Tilleggsforslaget ble vedtatt. Valgkomiteen innstiller og styret beslutter hvem som går inn som 
tredje medlem i Omsetningskomiteen. 
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Forslag 8: Parkeringsbestemmelser for Sogn Hagekoloni 
Forslagsstiller: Styret 
 


Innledning: 


• Sogn hagekoloni disponerer p.t. 126 parkeringsplasser for bil og et antall plasser for mc/scooter. 
Det er i tillegg etablert en hcp-plass for gjester med offentlig godkjent hcp-bevis ved Kiwi-porten. 


• Styret oppnevner parkeringskomité som rapporterer til styret. Oppgavene til parkeringskomitéen 
er beskrevet i egen instruks. 


• Årsmøtet fastsetter avgift for leie av parkeringsplass. Faktura sendes ut av kasserer innen 
utgangen av mai hvert år. 


• Parkering i kolonihagen utenfor oppmerkede og tildelte plasser tillates ikke. Midlertidig, kortvarig 
parkering i forbindelse med av- og pålasting, transport av syke og funksjonshemmet kan skje når 
det ikke er til hinder for øvrig ferdsel. 


• Dobbeltparkering på parkeringsplass tillatelse ikke. MC/scooter skal stå på særskilt plass for slike 
kjøretøy. 


Tildeling: 


• Parselleier som ønsker parkeringsplass må sende skriftlig søknad til parkeringskomitéen. 
• Parkeringskomitéen tildeler parkeringsplass, basert på ventelisten. Dette kan fravikes i særlige 


tilfeller og avgjøres av styret etter begrunnet søknad. 
• Ved tildeling må det fremlegges kopi/bilde av vognkort for kjøretøy, som dokumentasjon på 


eierforhold. Kjøretøyet kan kun være registrert på parselleier, dennes ektefelle eller samboer med 
samme bostedsadresse. Leasingbil eller bil i arbeidsgivers navn godtas, såfremt det kan 
dokumenteres at bilen disponeres av minst en av de ovenfor nevnte. 


• Den kan kun tildeles 1 parkeringsplass for bil pr. parsell. Tildelt parkeringsplass følger ikke med 
parsellen ved eierskifte. 


• Klage på tildeling foretatt av parkeringskomitéen må rettes til styret. Styret fatter endelig vedtak i 
saken. 


• Ved ønske om å bytte allerede tildelt plass til en annen kan det søkes skriftlig til 
parkeringskomitéen om dette. 


• Parkeringskomitéen har rett til å bytte eller tildele annen parkeringsplass dersom 
parkeringsforholdene tilsier dette. 


Bruk: 


• Tildelt parkeringsplass er reservert for parselleiers kjøretøy i tidsrommet 1. april til 31. oktober. I 
dette tidsrom plikter parselleier å vedlikeholde plassen. 


• Kortvarig utlån tillates, men ikke fremleie. 
• Parkeringsplassen skal ikke brukes som oppstilling for ubenyttede biler, tilhengere ol., heller ikke 


til vinterlagring for bil. 


 


Kontroll: 


• Parkeringskomitéen foretar jevnlig kontroll av parkeringsområdene med tanke på tilstand og 
bruk. 


• Parkeringskomitéen innhenter regelmessig og minst hvert 3. år kopi/bilde av vognkort fra 
parselleiere som er tildelt parkeringsplass for kontroll av fortsatt eierforhold. 
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• Ved avvik fra parkeringsbestemmelsene foretas det henvendelse fra parkeringskomitéen til 
parselleier, slik at forholdet kan rettes. Ved gjentatte avvik sendes saken til styret for videre 
behandling. 


Sanksjoner: 


• Ved gjentatte avvik fra parkeringsbestemmelsene kan styret beslutte inndragning av tildelt 
parkeringsplass. 


• Parkeringsavgift som ikke er innbetalt innen senest 1 mnd. etter forfall medfører inndragning av 
tildelt parkeringsplass. 


Det ligger to utgaver av parkeringsbestemmelsene på hagens hjemmesider. Disse er samlet, ryddet i, 
presisert og utvidet, slik at det som gjaldt før dette årsmøtet, er bestemmelsene som ble vedtatt på 
årsmøte 27. oktober 2019. 


Tilleggsforslag, levert skriftlig, men mangler navn og parsellnummer: Det kan søkes om å bruke 
parkeringsplass i en kort periode om vinteren. 


Tilleggsforslag, Steinar Grande P24: endring i parkeringsbestemmelser utsettes til neste år 


Tilleggsforslag, Steinar Grande P24: internt bytte gjøres av styret, ikke av parkeringskomiteen 


Vedtak: Det fremlagte forslaget ble ikke vedtatt.  
Tilleggsforslag fra Steinar Grande, P24 ble vedtatt: Behandling av forslag til endringer utsettes til neste 
år. 
 


Forslag 9: Økning av årsavgift 
Forslagsstiller: Styret 
 


Årsavgiften økes fra kr. 9300,- pr. år til kr. 9800,- pr. år. 


Begrunnelse: Jordleie, vann- avløp og renovasjonsavgiftene har økt med 5,4 % fra juli 2022. Det vil bli en 
ny økning på jordleien også for 2023.  


Fellesstrøm har hatt en stor økning, prisene vil ikke gå nevneverdig ned i 2023. 


Stemmer for: 43 


Stemmer mot: 34 


Vedtak: Forslaget ble vedtatt 


 


Forslag 10 Økning av parkeringsavgift 
Forslagsstiller: Styret 
 


Parkeringsavgift økes fra kr 1200 til kr 1500 


Begrunnelse: Generell prisoppgang. Pris for parkering er fortsatt meget godt under markedspris 


Vedtak: Forslaget ble vedtatt 
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Forslag 11: Økning av fellesutgifter strøm 
Forslagsstiller: Styret 
 


Fellesutgifter strøm økes fra kr 600 pr år til kr 1000 pr år 


Begrunnelse: Strøm har blitt betraktelig dyrere 


Vedtak: Forslaget ble vedtatt 


 
Forslag 12: Prioritering av barnefamilier ved omsetning av parseller 
Forslagsstiller: Styret 
 


Styret foreslår at familier med barn som er 8 år eller yngre prioriteres ved 50% av tildelingene av hytter 
sesongen 2023. 


Begrunnelse: Styret støtter Omsetningskomiteens rapport og anbefaling om at det vil være positivt å få 
inn flere yngre barn i Sogn Hagekoloni. 


Vedtak: Forslaget ble vedtatt 


 
Forslag 13: Økning av utleiepris for Felleshuset 
Forslagsstiller: Styret 
 


Priser fastsatt av årsmøtet, sist endret 27.10.2019. 


Nåværende Priser: 


• Intern leie er 750,- for inntil 4 timer, deretter 1250,-. Ved ønske om tilgang til lokalet for 
forberedelse og pynting mv dagen før fra kl. 17.00, er den samlede prisen 1750,-. 


• For eksterne er prisen 3000,- for inntil 4 timer, og 6000,- for leie utover 4 timer. Ved ønske om 
tilgang til lokalet for forberedelse og pynting mv dagen før fra kl. 17.00, er den samlede 
prisen 7500,-. 


• For "naboleie" (For nærliggende institusjoner og organisasjoner) er prisen kr 3000 ved leie fra 
13.00 og ut dagen/kvelden, og kr. 6000 om huset først frigis neste dag kl. 12.00. 


Forslag til nye priser: 


• Intern leie økes fra 750,- til 1000,- for inntil 4 timer, deretter økes fra 1250,- til 1500,-. Ved ønske 
om tilgang til lokalet for forberedelse og pynting mv dagen før fra kl. 17.00, økes den samlede 
prisen fra 1750,- til 2000,-. 


• For eksterne er prisen som økes fra 3000,- til 3500,- for inntil 4 timer, og fra 6000,- 7000,- for leie 
utover 4 timer. Ved ønske om tilgang til lokalet for forberedelse og pynting mv dagen før fra kl. 
17.00, økes den samlede prisen fra 7500,- til 8500-. 


• For «naboleie» (For nærliggende institusjoner og organisasjoner) økes prisen fra 3000,- til kr 
3250,- ved leie fra 13.00 og ut dagen/kvelden, økes fra 6000,- til kr. 6500,- om huset først frigis 
neste dag kl. 12.00. 
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Begrunnelse: 


Strømpriser og andre kostnader har økt. Utleie medfører slitasje på Felleshuset, og hagen har behov for 
midler til regelmessig vedlikehold og fornyelse av lokalene, inkl. Kjøkkenutstyr. 


Vedtak: Forslaget ble vedtatt 


 


Forslag 14: Gråvann 
Forslagsstiller: Styret 
 


Sogn hagekoloni velger å utsette arbeid med forbedret gråvannshåndtering til etter ny kontrakt med 
kommunen er signert. Hagen ber Oslokretsen ved dennes årsmøte om å stille gråvanns-saken i bero. 


Begrunnelse: Sogn hagekoloni har ikke fått til noen ordning for verken gråvann eller spillvann enda. Det er 
skepsis til å gå inn på store kostbare prosjekter før ny avtale med kommunen er klar. 


Rodeløkka hagekoloni har fattet et liknende vedtak av samme årsak. 


Endringsforslag fra Bente Mogård, P178: Sogn hagekoloni velger å fortsette utredningsarbeid med 
forbedret gråvannshåndtering fram mot ny kontrakt med kommunen 


Vedtak: Endringsforslaget ble vedtatt 


 
Forslag 15: Kontrakt 2025 
Forslagsstiller: Styret 
 


Oslo Krets av NKHF innen 30.6 2023 underretter Oslo kommune at vi i henhold til leiekontraktens punkt 4 
som leietaker ønsker fortsettelse av leieforholdet og ber om kontrakt etter samme vilkår som tidligere. Vi 
er tjent med enkel ordlyd, for slik å ikke invitere til diskusjon om eventuelle nye vilkår og eventuelle ulike 
vilkår for forskjellige hager. 30.6 er to år før dagens kontrakt løper ut. Vi må gjerne be om forlengelse med 
50 år, argumentere for forutsigbarhet for investeringer, med mer. 


Vedtak: Forslaget ble vedtatt 


 


Forslag 16: Utvidelse av fellesarbeidstimer fra 12t til 13t i året per parsell 


Forslagsstiller: Styret 
 


Forslag til vedtak: Antall fellesarbeidstimer økes fra 12 til 13 timer pr. Pr. Parsell. 


Begrunnelse: Det er mye å gjøre. Det koster stadig mer å leie inn tjenester, for å unngå dette bør 
arbeidstimene utvides 


Vedtak: Forslaget ble vedtatt 
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F) Fastsettelse av honorarer 
Honorarer foreslås uendret for 2022/2023 


Vedtak: Honorarer er uendret for 2022/23 
 


G) Budsjett 
 
Styret la fram forslag til budsjett for 2023.  Budsjettet er lagt opp under forutsetning av godkjenning av de 
foreslåtte økninger i avgifter. Disse ble alle vedtatt tidligere i årsmøtet.  
 
Endringsforslag fra Cathrine Magelssen, P132: Barne- og ungdomskomiteen øremerkes i budsjettet med 
kr 5000 i året 2022/2023 
 


Vedtak: Budsjettet ble vedtatt med endringsforslaget.  
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H) Valg 
Valg foretatt med akklamasjon.  


Sammensetningen ser for det nye styret og de årsmøteoppnevnte komiteer ser derved slik ut: 


Styremedlemmer   
Leder Torill Kongsrud P22 
Nestleder Bente Mogård P178 
Kasserer  Hallvard Julseth P179 
Sekretær Cristina Myrebøe P199 
Medlem Jane Johnsen  P147 
Medlem Tone Fridheim  P118 
Medlem Ragnhild Nordvik P201 
Varamedlem Olaf Aagedal P78 
Varamedlem Laurent Quintard P120 
   
Revisorer     
Revisor Tove Mette Emdal P42 
Revisor Sepp Mantel P106 
1.vara Anne Lise Arnesen P25 
2. vara  Anne Hansen   P114 
   
Byggekomiteen   
Medlem Roberta Luciani P62 
Medlem  Tove Elisabeth Nicolaisen P47 
   
Omsetningskomiteen   
Medlem Arnfinn Almås P31 
Medlem  Isa-Heid Sørensen P145 
Nytt medlem oppnevnes 
av styret 


  


   
Takstkomiteen   
Leder Kari Lauman P200 
Medlem  Bjarte Aarseth  P115 
Medlem Annelise Johnsen P95 
   
Ordenskomiteen   
Medlem Rune Arneberg P141 
Medlem Grete Liberg  P104 
Medlem Guri Svendsen  P125 
Medlem Håvard Lunnan P121 


 


Det kom ingen benkeforslag. Valgkomiteens innstilling ble vedtatt 


  







Side 14 av 14 


 


Valgkomite for 2022: 


Styrets forslag til valgkomité:  


Brynjar Bjerkem P50, (gjenvalg) Kari-Lotte Sollesnes, P109 (gjenvalg) og Gun Bente Johansen, P18. 
(gjenvalg) 


Vedtak: Styrets forslag til valgkomite ble vedtatt. 


 


--------0000000-------- 


 


Leder takket vaktmestrene for innsatsen gjennom hele året. De var ikke til stede, og får tilsendt gavekort. 


Bjørn Sundby slutter som vaktmester. 


Nestleder takket avtroppende styremedlemmer: Kristian Millstein, Hilde Walsø, Svein Ballo, Inger-
Johanne Dahlseng, Ragnar Leine. 


Nestleder takket også Renate Runar, som har stilt opp på mye, spesielt for Lille Café. 


Takk også til Aksel Otto Bull, som har gjort en innsats for takstkomiteen i mange år.  


Alle mottok eller vi få tilsendt gavekort. 


 


 


 


 


 


 


 


Dato:  Dato: 
   
   


Eva Elisabeth Andersen P64  Leidolv Magelssen P132 
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